
Bestyrelsesmøde   
Mandag den 1/11 2021 kl. 19.00 

 

Deltagere: Jeanette, Mia, Luise, Dorte, Linda, Lis 
Afbud: Anne-Dorthe, Kaja 
Referent: Lis 
________________________________________________________________________________ 

1. Godkendelse af referat 

 Godkendt. 

 

2. Regnskab/økonomi/daglig drift 

 Regnskabet er afleveret hos revisor. 

 Vi har ikke fået materialetilskud til springmateriel alligevel. 

 Vi har fået lokaletilskud til 2022.  

 Vi har søgt om kursustilskud og materialetilskud 2022 og fået begge dele tildelt. 

 Vi skal have kigget på internetforbindelsen, da vi skal bruge et stabilt net til vores military 
stævne i juli. 

 Vi skal have sand på springbanen inden Påskestævnet. Dorte undersøger muligheden om 
sponsorat ved Meldgaard ellers skal vi have bestilt noget. 

 Linda søger sponsorat ved Trygfonden til nye hjelme og veste. 

 Parkering til stævne i de kolde og våde måneder er en udfordring. Hvad gør vi? Vi vender 
det i stævneudvalget. 

 

3. Opgaver siden sidst 

 Februar stævnet: Vi havde omkring de 85 startere. Stævnet gik rigtig fint. 

 Lørdagsaktiviteter er startet i går, men desværre aflyst, fordi der var for få tilmeldte. 

 Dressurkurset i februar var rigtig godt.  
 

4. Nyt fra udvalgene 

 Stævneudvalg holder møde inden for nærmeste fremtid.  

 Ungdomsudvalget mangler medlemmer. 

 

5. Stævner/arrangementer 

 Vores næste stævne er vores Påske springstævne i 2022. 

 Lørdags aktiviteter for første del af 2022 er planlagt, og er lagt på Facebook samt kommer 
på Facebook og kommer til at hænge på opslagstavlen ved den lille stald. 

 
 

6. Kommende aktiviteter og opgaver 

 Vi skal have planlagt en arbejdsdag – Linda tager fat i Jytte og Ulla. 

 Forårsrengøring i stalden og loftet. 

 Klargøring til military – Linda tager fat i Jytte og Ulla 
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7. Generalforsamling 

 Mandag den 14/3 kl. 19.00. 

 Mia laver opslag på Facebook vedr. tilmelding. 

 Bestyrelsesmedlemmer der fortsætter: Mia, Jeanette, Kaja og Lis.  

 Luise udtræder før tid af bestyrelsen på grund af job i KBH. 

 Linda er på valg og genopstiller ikke som medlem. 

 Anne Dorthe er på valg og genopstiller. 

 Linda og Dorte vil gerne være suppleanter. 

 Vi spørger yderligere to  

 

8. Punkter til næste møde: 

 Opfølgning af punkter 
 
 

 


